
Protokół Nrl3/2025

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w :%pólnie Krajeńskim w dniu 17 kwietnia 2025r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności (załącznik
nr 1 do protokołu) oraz zaproszeni goście:

1. Dyrektor Centrum Kultury i Sztuki - Julita Maciaszek;
2. Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji - Marek Chart;
3. Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
4. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Anna Sotkiewicz -

Tumanik.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Jadwiga Bukolt, która po powitaniu
zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

i 1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;

2. Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;

3. Infornnacje w zakresie potrzeb rekreacyjno - sportowych mieszkańców;

4. Przygotowanie gminy do sezonu turystycznego, kalendarz imprez gminnych;

5. Opinia w sprawie wniosku o przyznanie nagrody ,,Przedsiębiorca Roku?;

6. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie

Ad. 2. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokoły ze swoich dwóch poprzednich posiedzeń
w miesiącu marcu br.

Ad.3. Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji przedstawił Komisji infornnację w zakresie potrzeb
sportowo - rekreacyjnych mieszkańców (załącznik nr 2 do protokołu). W tym temacie poruszył
sprawę możliwości budowy basenu i lodowiska. Pani Wirkus zapytała, czy 30%
dofinansowania z programu ,,Delfin? dotyczy tylko budowy basenów, czy także dalszych
kosztów utrzymania. Dyrektor CSiR odpowiedzial że tylko kosztów budowy.

Komisja przyje;ła przedstawioną inforrnację do wiadomości.

Komisja ponadto zapoznała się z informacjami w w/w zakresie przedłożonymi przez:

- Ognisko TKKF ,,Sępólno? (załącznik nr 3 do protokołu);
- Stowarzyszenie Akademia Małego Piłkarza (załącznik nr 4 do protokołu);
- LZS Lutówko (za%cznik nr 5 do protokołu);
- MLKS ,,Krajna? (za%cznik nr 6 do protokołu).

Komisja przyjęła przedłożone informacje do wiadomości.
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Ad.4. Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji przedstawił Komisji informację w zakresie
przygotowania gminy do sezonu turystycznego (informacja zawarta w załączniku nr 1 do
protokołu). Pani Bukolt zasygnalizowała, że w niektórych drewnianych koszach brakuje
metalowego wkładu. Dyrektor CSiR odpowiedzial że zostanie to uzupełnione. Pani Miczko -
Gierakowska zapytała o teren przy muszli koncertowej, czy zostanie zagospodarowany.
Dyrektor CSiR odpowiedział, że w bieżącym roku nie, ale można pomyśleć o roku kolejnym,
ale trzeba zrobić to koncepcyjnie. Powiedziai że chciałby, aby została przeprowadzona
kompleksowa renowację terenu plaży, ale będzie to możliwe dopiero, gdy pojawią się większe
środki. Pan Kapsa zasygnalizował nieporządek na ścieżce pomiędzy CSiR a strzelnicą.
Dyrektor CSiR powiedział, że temat jest znany od lat, piasek jest zamiatany do lasu. Pani Bukolt
zapytała, czy promenadę remontują pracownicy Zakładu Transportu i Usług. Dyrektor CSiR
potwierdził. Pani Bukolt dodała, że pracownicy pozostawili nieporządek. Zalega gruz,
rękawiczki itp. Dyrektor CSiR powiedział, że wykona w tej sprawie telefon do Prezesa ZTiU.
Pan Kapsa zwrócił uwagę, że za mostem w kierunku mola kostki się zapadają są podmywane,
przekaże ten temat na Komisj e; Gospodarki Komunalnej.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.
l

Dyrektor Centrum Kultury i Sztuki przedstawiła Komisji informację w zakresie kalendarza
imprez gmimiych na 2025r. (za%cznik nr 7 do protokołu). Zaznaczyła, że kalendarz obejmuje
135 wydarzeń.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.5. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła Komisji wniosek
o przyznanie nagrody Przedsiębiorca Roku.

Komisja zaopiniowała przedstawiony wniosek pozytywnie (4 głosy ,,za" przy l głosie
wstrzymującym się?).

Ad.6. W wolnych wnioskach Komisja poruszyła sprawę braku bilansowania systemu
gospodarowania odpadami oraz temat sprzątania miasta. (

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca
zakończyła posiedzenie.

protokołoĄał:
Tóffiasz/Dix

Przewodnicząca Komisji
Jadwiga Bukolt
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